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教育背景

西北政法大学硕士，北京大学法学博士。

专业经历

孙新昱律师攻读博士学位期间挂职担任某大型国有企业法

务部部长助理，曾在大型国有银行任职，积累了较丰富的

金融实务经验。现为西北政法大学法学专业实务导师、第

四届朝阳区律师协会诉讼业务研究会副主任。

执业领域及专长

从事律师职业以来，孙新昱律师以民商事争议解决为主要

执业方向，先后代理诉讼、仲裁案件数百起，既有涉及保

理、资管业务的复杂案件，又有在最高人民法院及各高级

人民法院审理的影响较大的案件。

孙新昱律师熟悉法律风险防控，在专注民商事诉讼、仲裁

的基础上，担任多家企业法律顾问，兼及股权并购、企业

债务重组等非诉讼领域，已成功为多家企业并购、重组提

供法律服务。

工作语言

中文 英文

Education
LL.M of Northwest University of Political Science and Law, 
Juries Doctor of Peking University Law School.

Professional Experience
During his JD studies, Attorney Sun conducted an internship as 
the Assistant Director of the legal department in a large 
state-owned enterprise in Beijing. Attorney Sun has worked in a 
large, state-owned bank and has accumulated a wealth of finan-
cial experience. He is now a practical tutor of law major in North-
west University of Political Science and Law and the deputy 
director of the 4th Chaoyang District Bar Association Litigation 
Practice Research Society.

Practice Areas
Since practicing as an attorney, attorney Sun has taken civil and 
commercial dispute resolution as his main practice direction, and 
has represented hundreds of litigation and arbitration cases, 
including complex cases argued before the Supreme People’s 
Court of the PLC, which carries great influence. 
Attorney Sun is familiar with legal risk prevention and control. 
Based on focusing on civil and commercial litigation and arbitra-
tion, he has served as a legal adviser to many enterprises, as well 
as in non-litigation areas such as equity mergers and acquisitions, 
corporate. He has successfully provided legal services for many 
enterprises' M&A and restructuring.

Language Skills
Mandarin and English


